
Protokół z Sesji Roboczej
Forum Uczelni Technicznych

wWarszawie, 14 października 2023 r.

Czwarta Sesja Robocza Forum Uczelni Technicznych odbyła się 14 października 2023 roku.
Została zorganizowana we współpracy z Samorządem Studentów Politechniki Warszawskiej
oraz Samorządem Studenckim Wojskowej Akademii Technicznej im. Jarosława
Dąbrowskiego. W Sesji Roboczej wzięło udział 24 delegatów uczelni zrzeszonych w FUT. Do
głosowania uprawnionych było 23 delegatów. Zjazd mógł podejmować decyzje i uchwały.

1. Otwarcie posiedzenia
Przewodniczący Forum Uczelni Technicznych, Bartosz Wiszniowski, otworzył czwartą Sesję
Roboczą Forum Uczelni Technicznych w Kadencji 2023. Bartosz Wiszniowski podziękował
Samorządowi Studentów Politechniki Warszawskiej oraz Samorządowi Studenckiemu
Wojskowej Akademii Technicznej im. Jarosława Dąbrowskiego za organizację zjazdu.

2. Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej FUT
Jakub Pruszyński ( Komisja Rewizyjna) przedstawił w imieniu Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej Pawła Świniarskiego, który nie mógł być obecny podczas Sesji Roboczej, jego
sprawozdanie z działalności w kadencji 2023.

3. Dyskusja w przedmiocie sprawozdania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej FUT
Jakub Pruszyński ( Komisja Rewizyjna) przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej dot. przyznania
absolutorium Pawła Świniarskiego. Jakub poinformował, że Komisja Rewizyjna wnioskuje o
przyznanie absolutorium Pawłowi Świniarskiemu.

Rafał Pyżalski (Politechnika Warszawska) zapytał o prace nad zmianami stutowymi, które
Paweł Świniarskie zapowiadał podczas swojej kadencji.

Jakub Pruszyński (Komisja Rewizyjna) odpowiada tłumacząc, że pozostali członkowie
Komisji Rewizyjnej są bardzo zaangażowani we wprowadzanie zmian w statucie również na
podstawie pracy Pawła Świniarskiego, którą włożył w przygotowanie proponowanych zmian.

4. Głosowanie nad udzieleniem absolutorium Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej
FUT
Aleksandra Zmuda Trzebiatowska (Przewodnicząca Komisji Wyborczej) sprawdziła status
studenta wśród delegatów oraz poprosiła o rozdanie kart do głosowania w sprawie
przyznania absolutorium dla Pawła Świniarskiego. Aleksandra przypomniał, że absolutorium
przyznawane jest bezwzględną większością głosów. W głosowaniu oddano 23 głosów: 1 za,
18 przeciw 4 wstrzymało się. Paweł Świniarski nie otrzymał absolutorium.

5. Prezentacja kandydatów na Członka Komisji Rewizyjnej FUT
Aleksandra Zmuda Trzebiatowska (Przewodnicząca Komisji Wyborczej) poinformował, że do
Komisji Wyborczej wpłynęło 1 zgłoszenie kandydata na członka Komisji Rewizyjnej, Jakuba
Dekowskiego z Politechniki Warszawskiej. Aleksandra poinformowała że warunki zgłoszenia
zostały spełnione.



6. Dyskusja w przedmiocie prezentacji kandydatów na Członka Komisji Rewizyjnej
FUT
Marcin Witkowski (Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny w Szczecinie) pyta o
umiejętności, które Jakub zdobył podczas działalności studenckiej, które pozwolą mu spełnić
zadania członka Komisji Rewizyjnej.

Jakub Dekowski (politechnika Warszawska) odpowiada, że przede wszystkim znajomość
charakteru pracy uczelni technicznych oraz cała wiedza w temacie dydaktyki.

Sandra Mulica (Uniwersytet Przyrodniczy we Wrocławiu) pyta, o to co Jakub chciałby zmienić
w pracy Komisji Rewizyjnej.

Jakub Dekowski (Politechnika Warszawska) odpowiada, że przede wszystkim zależy mu na
ciągłej obecności i pomocy Prezydium w każdym momencie kiedy będzie taka potrzeba.

Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) pyta o sposób oceny Prezydium na koniec kadencji

Jakub Dekowski (Politechnika Warszawska) odpowiada, że nie był wyłączony z pracy Forum
mimo tego że nie był na każdym Zjeździe. Informował się o przebiegu pracy Prezydium przez
Social Media oraz od Rafała Pyżalskiego. Ponadto, zamierza zapoznać się z całą
dokumentacją dotyczącą pracy Prezydium dodając, że może takie spojrzenie chłodniejsze,
bardziej z zewnątrz będzie rzetelniejsze. i bardzo pomocne.

7. Głosowanie nad wyborem Członka Komisji Rewizyjnej FUT
Aleksandra Zmuda Trzebiatowska (Przewodnicząca Komisji Wyborczej) poprosił o rozdanie
kart do głosowania. Oddano 23 głosów: 17 za, 6 przeciw, 0 wstrzymuję się.

8. Ogłoszenie wyników głosowania nad wyborem Członka Komisji Rewizyjnej FUT
Aleksandra Zmuda Trzebiatowska (Przewodnicząca Komisji Wyborczej) ogłosił, że Jakub
Dekowski został wybrany na członka Komisji Rewizyjnej.

9. Ukonstytuowanie się i wybór Przewodniczącego wśród wybranych członków
Komisji Rewizyjnej kadencji 2023
Komisja Rewizyjna w nowym składzie - Marta Tyrka, Jakub Dekowski i Jakub Pruszyński
wybrali Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i został nim Jakub Pruszyński.

10. Informacje od sekretarza
Arleta Tryka (Sekretarz) informuje, że protokój z czerwcowego oficjalnego posiedzenia
Prezydium znajduje się już na stronie internetowej jak również protokół z III Sesji Roboczej w
Białymstoku. Ponadto, we wrześniu również odbyło się posiedzenie Prezydium, z którego
protokół niebawem pojawi się na stronie. Przypomina również o kalendarzu dla
Przewodniczących, który jest na bieżąco aktualizowany.

11. Budżet FUT
Szymon Łakomy (Prezydium) przedstawił aktualny budżet i wydatki Forum Uczelni
Technicznych w roku 2023.



12. Współpraca zewnętrzna
Szymon Łakomy (Prezydium) poinformował o pracy na jako szkoleniowiec na wyjeździe
POLIgon oraz na wyjazdach organizowanych przeZ Samorząd Studencki Politechniki
Krakowskiej i Politechniki Bydgoskiej im. Jana i Jędrzeja Śniadeckich. Ponadto przygotował
newsletter oraz poinformował o firmach z którymi podjął współpracę na POLIgon oraz o
formie tej współpracy.

13. POLIgon 2023 - podsumowanie
Emilia Ramatowska (Prezydium) podsumowała projekt przedstawiając jego główna
założenia, chwaląc przebieg informacji, infrastrukturę oraz szkoleniowców. Dodatkowo
przedstawiła podsumowanie przygotowane na podstawie odpowiedzi z ankiety ewaluacyjnej.
Zaznaczyła aby informować samorządowców jadących na wyjazd w przyszłych kadencjach
aby nie powtórzyło się niezadowolenie z braku czasu na korzystanie z basenu znajdującego
się na terenie hotelu.

14. Rozwiń swój samorząd
Emilia Ramatowska (Prezydium) informuje, że wzięło w projekcie udział 17 samorządów oraz
przypomniała o wypełnianiu ankiety ewaluacyjnej.

15. Projekt dot. zdrowia psychicznego
Emilia Ramatowska (Prezydium) informuje, że Prezydium otrzymało pierwszą część wyników
badań, które zostały przedstawione na Konferencji Rektorów Polskich Uczelni Technicznych.



16. Zjazd FUT w Białymstoku - podsumowanie
Maciej Gacek (Prezydium) podsumowuje Zjazd zaznaczając, że uczestnicy bardzo chwalili
szkolenia prowadzone w trakcie Zjazdu

17. Konferencja Kół Naukowych - podsumowanie
Maciej Gacek (Prezydium) informuje, że odpowiedzi jest mało ale zdecydowanie pozytywne.

18. Konferencja dot. projektów i współpracy zewnętrznej – podsumowanie
Maciej Gacek (Prezydium) informuje, że uczestnicy zwracali uwagę na długość paneli
szkoleniowych podkreślając ich niedosyt.

19. Konferencje tematyczne
Dorota Nagórska (Prezydium) informuje, że na Konferencję Ekspertów Jakości Kształcenia
zapisało się 15 uczestników, przedstawiła szkoleniowców oraz omówiła panele szkoleniowe

Maciej Gacek (Prezydium) informuje o następnej konferencji odbywającej się na Politechnice
Wrocławskiej przypominając o zbliżających się zapisach.

20. Gala Środowiska Studenckiego FUT
Maciej Gacek (Prezydium) informuje, że zgłoszono 85 projektów w poszczególnych
kategoriach a zgłoszenia zostały przedłużone ze względu na początkową małą ilość
zgłoszeń.

21. KoKoN 2023
Maciej Gacek (Prezydium) informuje, że zgłoszono 38 projektów w poszczególnych
kategoriach a w kapitule konkursowej znalazł się ekspert ds. kół naukowych.

22. Sytuacja z praktykami na wydziałach architektury
Dorota Nagórska (Prezydium) informuje o tym, że Rektorzy dostali pismo i zapewnili, że
podejmą stosowne działania

23. Sprawy dydaktyczne
Dorota Nagórska (Prezydium) informuje o spotkaniu obszarowym oraz o pracy nad pismem o
studiach II stopnia podczas konferencji obszarowej w Olsztynie.

24. Promocja FUT
Natalia Guzik (Prezydium) informuje o swojej pracy przy przygotowaniach materiałów na
POLIgon, pomocy przy Zjazdach oraz o promocji Talent Days.

25. Sprawy bieżące
Bartosz Wiszniowski (Przewodniczący) informuje o przedstawieniu Konferencji Rektorów
Polskich Uczelni Technicznych pisma o studiach na wydziałach architektury i wyników
ankiety dot. zdrowia psychologicznego. Dodatkowo informuje o odwołaniu pełnomocnika ds
technicznych, Kacpra Kwietnia. Następnie podał do wiadomości, że Prezydium podjęło
decyzję o osobach niestawiających się na piątkowych integracjach, tacy samorządowcy nie
będą uczestniczyć w wersjach rozszerzonych przed 3 kolejne Zjazdy.



Kacper Teterka (Pełnomocnik Prezydium) informuje o zmianie sposobu logowania na dysk
Atrio a na stronie internetowej pojawiło się podsumowanie poprzednich Zjazdów.

26. Informacje od PSRP
Urszula Lis (PSRP) informuje o ostatnich projektach oraz przypomina o kończącym się
terminie zgłoszeń na PorJuvenes.

27. Informacje od Komisji Rewizyjnej
Jakub Pruszyński (Przewodniczący Komisji Rewizyjnej) informuje o planowanym przesłaniu
proponowanych zmian w statucie oraz przypomina o zdzwonkach z przewodniczącymi, które
powinny zakończyć się do końca października

28. Wolne wnioski


